



Exhibitor Highlights 展商簡介

<p>Booth No. 展位號: E17</p> 	<p>Henan Zhenping Quansheng Glass Ash Jar Factory 河南全盛琉璃骨灰桶廠</p> <p>Our factory was founded in 1998, located in Zhenping, Henan - the hometown of jade carving, which is the oldest jade origin in the country. Our factory's main products are urns of imitation Afghanistan stone, hibiscus jade, gray jade, hsiuyen jade, green jade, scripture urn jar, urn altar, and other crafts. Our products are exported to Taiwan, Hong Kong, Singapore and other countries.</p> <p>我廠創辦於 1998 年，坐落於河南鎮平--玉雕之鄉，這裡是全國最悠久玉石產地。我廠的產品主要有仿阿富汗、芙蓉玉、青玉、岫玉、碧玉的骨灰桶、經文骨灰桶、骨灰壇、骨灰罐等工藝品，產品遠銷台灣、香港、新加坡、及其他各個國家。</p>
<p>Anhui Baitai Arts And Crafts Maker Co. Ltd 安徽百泰工藝品有限公司</p> <p>Booth No. 展位號: B18</p>	<p>Anhui Baitai Arts&Crafts Co., Ltd is the coffin manufacturer and exporter from Mainland China. Our plant locates in Fuyang City which is about 300km away from Nanjing.</p> <p>We are paying more attention to the exploitation of market and focus on developing, designing and producing high quality wood coffin. We offer an exquisitely handcrafted line of all kinds of solid wood coffin. As a professional coffin manufacturer, we offer flexibility in terms of finishes, styles and customization of many other features.</p>
<p>Wenzhou Filta Hardware Co., Ltd. 溫州鈦五金有限公司</p> <p>Booth No. 展位號: D23</p>	<p>Wenzhou Filta Hardware Co., Ltd. specializes in manufacturing coffin accessories for 10 years. Our company's products cover a full series category of coffin accessories. Our products include not only metal handles, crosses, but also various coffin accessories and extremely competitive plastic products. Our product program is always up-to-date and we make big efforts to deliver at the right time and right quality. We have a professional team for after sales services whole day to solve your problems. We are looking forward to receiving valuable comments from customers all over the world.</p>
<p>West Shanghai Tianshou 西上海天壽(上海)投資管理有限公司</p> <p>Booth No. 展位號: B01</p>	<p>西上海天壽(上海)投資管理有限公司，於 2010 年 9 月 13 日成立，註冊資金 1 億元，總部位於上海，是西上海集團下屬的二極板塊公司(簡稱民生板塊)。公司旗下擁有 13 家子公司，分佈在上海、北京、南昌、鄭州、昆明、貴陽、呼和浩特等七個城市。主要業務涵蓋了墓園運營、殯葬服務、景觀設計及打造、企業營銷策劃、投資管理等多個領域，是業內少有的具備殯葬行業全鏈式服務體系與服務能力的企業之一。</p>

Conference Speaker Profile 演講嘉賓簡介

Mr. Di-bo WU is a famous business model design expert in China. He established the first Business School of funeral industry which is dedicated to enhancing the funeral industry to a respectful industry in the society. Over the years, Mr. WU has been actively involved in the market, focusing on the new funeral practice and user mindset. He has been serving more than 100 large-scale funeral enterprises. In the past few years, he has successfully tailor-made business models for many companies and has been well-recognized by the industry.

Mr. WU will talk about the influence of the Internet on the Funeral Industry.

吳帝伯先生是中國著名商業模式設計專家。首創殯葬行業商學院，全心全力讓殯葬行業發展成為社會尊重的行業。多年來深耕市場一線，專注於新殯葬、新用戶思維的落地實踐，已服務於百餘家大型連鎖殯葬企業，過去數年間成功為多家企業量身打造商業模式體系，深受殯葬業界認可。

吳先生將講述產業互聯網對殯儀業的影響。



Mr. Di-bo WU 吳帝伯先生

The Conference Schedule is announced now. SAVE THE DATE!
國際會議及活動概覽現已公佈，到時見！

Call For Delegates 預先登記參加會議	Australia Tour 澳洲交流團	Arranger Training 專業培訓
<p>Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place now!</p> <p>網上預先登記系統，現已火熱啟動！</p> <p>Register Now 立即登記</p>	<p>The tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia.</p> <p>為了解澳洲殯葬業，澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。</p> <p>Read More 閱讀更多</p>	<p>NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13!</p> <p>NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦！</p> <p>Read More 閱讀更多</p>

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation

Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

Pre-Register for Expo & Conference at www.AsiaFuneralExpo.com

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center

Follow us on [Facebook](#) and [Twitter](#) for the latest news!